
УЧАСТЬ У РОЗВ'ЯЗАННІ ПРОБЛЕМ ЖИТЛОВО- 
КОМУНАЛЬНОГО ГОСПОДАРСТВА -  

ПРІОРИТЕТНЕ ЗАВДАННЯ МІСЬКВИКОНКОМУ
На останньом у  за с ід а н н і 

міськвиконкому 23 квітня основ
на низка питань порядку денно
го стосувалася реформування 
та розвитку житлово-комуналь
ного господарства міста.

Рішенням виконавчого ком
ітету затверджений план за 
ходів для підвищення ефектив
ності та надійності функціону
вання житлово-ком унального 
господарства. В ньому перед
бачено реформування органі
заційно-управлінської структу
ри, створення системи повної 
сплати за споживання ком у
нальних послуг, впровадження 
програми енергозбереження.

В травні відбудеться пере
да ч а  на б а л а н с  КП “Ж К Ц " 
о б ’єктів  ж итлового ф онду, а 
також іншого майна комуналь
ної власності, необхідного для 
в и ко н а н н я  ви р о б н и чи х  
функцій. Найближчим часом з 
метою поліпш ення ситуації з 
оплатою ком унальних послуг 
буде розроблене та затвердже
не положення про “Єдиний роз
рахунковий центр”, проведений 
аналіз забезпечення міста за
собами обліку і регулювання 
обсягів споживання води, теп
ла, енергоресурсів.

Для успішного проведення 
реформи та забезпечення ста
більної роботи системи житло
во-комунальних послуг, коор
динації дій з боку органів місце
вого сам оврядування, ко м у 

нальних і приватних підприємств 
та споживачів комунальних по
слуг, за рішенням міськвиконко
му створена відповідна комісія 
на чолі з першим заступником 
міського голови В.К.Жигалло.

Актуальним є питання щодо 
створення об ’єднань співвлас
ників багатоквартирних будинків 
та їх реєстрація, які матимуть ре
зультативний вплив на боржників.

За повідомленням директора 
ко м у н а л ь н о го  п ід п р и є м с тв а  
“Ж КЦ ” І.М.Жаболенко, у Славу
тичі нараховується 7343 влас
ники квартир. По 3298 рахунках 
боргів немає, 700 сімей отримує 
субсидію, а 920 власників квар
тир взагалі не оплачують спо
житі комунальні послуги, тобто 
живуть за рахунок інших. Решта 
—  ведуть оплату нерегулярно. 
На с ь о го д н і б ор г н асел ен ня  
скл ад ає  5 млн. 700 тис. грн. 
Меш канці житлових будинків: 
Добринінський, № 4, Дружба на
родів, №15, Київський кв-л, №7 
є рекордсменами-боржниками. 
Н априкл ад , за спож иті ко м у 
нальн і послуги борг на кожну 
квартиру будинку №4 Добрині- 
нського кв-лу складає 2100 грн. 
Здійснюються заходи впливу на 
борж ників  через адм інком іс ії, 
суди. Але вони не є заходами 
швидкого реагування. Тому пла
н у є ть с я  в ід кл ю ч е н н я  таки х  
злісних неплатників від водо
постачання та водовідведення. 
Створені об ’єднання співвлас

ників багатоквартирного будин
ку в ізьмуть на себе функцію ак
тивної роботи з боржниками.

Слід відзначити, що регу
лярно оплачую ть ком унальні 
послуги жителі Талліннського 
та Ризького кварталів.

Зав ідую ча в ідд ілом  з пи
тань ком ун ал ьн о ї власності, 
послуг та приватизації Н .А.Ган
тимурова проінформувала на 
засіданні виконкому, що весь 
житловий фонд міста розділе
но на 7 ком плексів. З метою 
відбору підприємств, незалеж
но в ід  ф орм  в л а с н о с т і, та 
п ідприєм ців  буде оголош ено 
конкурс на утримання житло
вих будинків і прибудинкових 
територій.

За період травень —  грудень 
буде розроблена та впровадже
на програма “Енергозбережен
ня”. Серед основних проблем, 
які не сприяю ть пол іпш енню  
енергозбереження, слід виділи
ти відсутність у країні механіз
му реалізації та фінансування 
енергозбер ігаю чих програм і 
проектів , а також  механізм ів 
е кон ом ічн о го  стим улю вання  
ощадливого споживання енер
гоносіїв. До цього часу не прий
нято низку змін до Законів Ук
раїни, які б сприяли розв’язан
ню цієї нагальної проблеми.

Лю дмила ЛЮ БИВА, 
завідую ча Центром  

інф ормації


